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Interpelacja

W sprawie rozbudowy ulicy Czarnej - od ul. Oświęcimskiej do ui. Zwierzynieckiej i budowie

chodnika,

łe§*ę Zwracam się do Pana Prezydenta o przychylenie się do propozycji mieszkańców

dotyczącej budowy chodnika r,v ramach rozbudowy ulicy Czamej - odcinek od ul.

Oświęcimskiej do ul. 7-,wierzynleckiej w Tychach. Planowana budowa chodnika po stronie

zachodniej u1. Czarnej wzdłuż posesji o numęrach 17,19,ż7,23,ż5,27,29,31,33 i dalszych do

uL. Zwierzynieckiej jest nielogicznai generuje bardzo wysokie koszty finansowe. Mieszkańcy

od wielu 1at upominali się o jego budowę, tymczasem nie zostali nawęt poinformowani o w/w

planach, Postępowanie administracyjne w tej sprawie rozpoczęto w kwietniu2021roku - o

czym lokalna społeczność nie została nawet zawiadomiona, nie mówiąc już o braku

konsultacji społecznych. Celem, jak mniemam, budowy chodnika przy ul, Czarnej, jest

poprawa bezpieczeństwa poruszania się ulicą Czamą, zarówno przęz vczeltników pieszych,

zmotoryzowanych jak tez rowerzystów. Z dokumentacji i oględzin na miejscu wynika, ze

zapfoponowanaptzez MZUiM budowa chodnika nie rozwiąze problemu a jedynie

wygeneruje wysokie koszty, a wańo przypomnieć, żc pochodzą one ze środków publicznych.

Projektowana budo,wa chodnika ma przebiegać na całej długości w rowie odwadniającym,

który odprowadza duże ilości wody z terenów zlewni całej zachodniej części rejonu, Takie

roz,wiązanie spowoduje ogromne problemy z podtapianiem posesji. W planach nie
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uwzg]ędniono uchwycenia wody z óziałękrolnych pomiędzy ulicami: Brzoskwiniową,

Wiązową, Czarną co praktycznie dyskwalifikuje ten projekt, gdyż narużadomy mieszkańców
na PodtoPienia. }'{a to właŚnie zwtacająuwagę autorzy prośby o z,rnianę decyzji, V/arto

zwrócić uwągę na fakt, iZ prośbę tę podpisało 108 mieszkańców.

Projekt PrzYgotowaly przez MZUIM powoduje m"in., źe chodnik jest ,,utopiony" na dnie

rowu odwadniającego, jest zbyt blisko położony posesji, na jego trasie istniej ąurządzenia
zasilające w mędia posesje, więc jednym słowem nie poprawia on w żaden sposób

bezPieczeństwa. Po drugiej stronie ulicy, po stronie wschodniej jest zdecydowanę lepsze

miejsce na tego tlpu inwestycje a przede wszystkim ber,pieezniejsze i tań§ze.

Panie PrezYdencie, w związku z tą sy,tuacją mieszkańcy złożyliwniosek o wykonanie

Projektu i drogi pieszo-rowerowej na ul. Czamej na odcinku od ul. oświęcimskiej do uI.

ZwierzYnieckiej po stronie wschodniej, lub w wersji do ui. Cytrynowej z przejściem na

stronę zachodnią w kierunku u7. Zwierzynieckiej przy zachawaniu istniejących ciekow
wodnych. Bardzo proszę o przychylerrie się do ich wniosku.

Uzasadnienie istotnego znaczenia dla miasta: dbałość o komfort i bezpieczeństwo życia
mieszkańców"
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